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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 6 
december 2021  

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Andreas Evestedt Avd. chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd. chef sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Stab och kansli, anmält förhinder 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal 
Kjell Skaraas              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Lärarförbundet  
Ulf Fogelström              SSR 
Karin Wrannvik              Ledarna, anmält förhinder  
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
Justerats 
 
 
Ann-Christine Jenvén 
Stadsdelsdirektör 
 
 
 
 
Vision SSR 
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Kommunal Saco 
 
 
      
Ledarna Lärarförbundet 
 
 
 
HSO 
 
     

1. Föregående protokoll. 
Inga frågor på det. Justeras. 
.  
 

2. Facklig information.    
Saco – Imorgon 2021-12-07 är det CESAM 
Lärarförbundet byter centralorganisation från TCO till Saco 
från årsskiftet.  
 
Inget nytt från övriga förbund. 
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Aktuellt med anledning av Covid 19 
Förvaltningschef – med anledning av utvecklingen av 
pandemin så är vi förberedda på att det denna vecka är 
möjligt att det kommer nya restriktioner från FHM. 
 
Äldreomsorgen – Ingen smitta i vård och omsorgsboenden. 
Förstärkningsteamet är inte aktiverat.  
Sjukskrivningar (förkylning, magsjuka) ökar bland 
personalen. Bemannar upp inför julen och säkerställer att 
medarbetarna ska få ta ut sina ledigheter och att det ändå 
finns folk på plats 
 
Förskolan – Ökad sjukskrivning, enstaka fall av covid men 
inget utbrott. Man håller i rutinerna med mottagande 
utomhus.  
 
Sociala – Ingen smittspridning. Fortsatt vaksamhet och 
fortsätter hålla i satta rutiner. Diskussionen om 3:e dosen 
vaccin för funktionsnedsatta fortgår.  Märker en ökad 
sjukfrånvaro.  
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Stadsmiljö – inget nytt kopplat till pandemi.  
 
HR- Från stadens sida märker vi att det senaste veckan blivit 
restriktivare igen med fysiska möten. De bokas om till 
digitala möten.    
 
Riskbedömningsmall 
Ny riskbedömningsmall på intranätet under HR Södermalm. 
Två nya mallar från staden finns också. En handlar om 
gravida och den andra gäller återgång i arbete på 
arbetsplatsen, efter pandemin. 
 

 
4. Verksamhet och budget 

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 16 
december 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
Kommentarer kring ärenden till stadsdelsnämnden: 
Först, utöver VP och budget. 
Inget övrigt från facken. 

 
Presentation och genomgång av de viktigaste satsningarna i 
verksamhetsplanen 2022. (Presentation bifogas) 
 
b. Verksamhetsplan och synpunkter/förslag från 
fackförbunden. 

 
Genomgång av balanslistan med arbetsgivarens 
återkoppling (bifogas). De frågor som rör SG kommer 
flyttas över till balanslista för SG och tas upp i det forumet. 
 
 Utöver detta, inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 

Inga punkter på detta.  
 

6. Balanslistan 
-HR-chef går igenom balanslistan för 2021. 
Slutsatsen är att frågorna finns med i 2022 år balanslista, 
men att vissa frågor revideras. 

7. Övriga anmälda frågor 
Inga anmälda frågor 
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8. Övriga frågor 

Vi arbetar med ett verktyg för digital signering som vi 

kommer börja använda snarast möjligt. Carina skickar 

med en kort instruktion med första utskicket.  

 

Stadsdelsdirektör Ann-Christine Jenvén avslutar mötet 

med att tacka alla för ett mycket gott samarbete under 

året. Hon vill också önska er alla fina och goda helger 

framöver och på återseende i januari. 
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